
Den n. oktober 1988.

Bygaardens Vejlaug.

Referat af bestyrelsesmøde, søndag den 9. oktober 1988 kl. 11.00 hos Steen
Sehested.

Tilstede var den samlede bestyrelse minus Kaj Glindvad, der havde meldt afbud.

Elkabler.

I Kaj's fravær orienterede Steen om elsagen. Belysningsvæsenet var gået i gang
på Støvringvej og ville derefter fortsætte med Bygholmvej.

Der er udbetalt kr. 10.000,00 cl conto jævnfør generalforsamlingsbeslutningen.

Hos Skovby - Støvringvej 5 bliver en mast stående. Hos fru Poulsen har
Belysningsvæsenet sat ny mast på selve grunden.

Efter Skovbys mærkelige og direkte fejlagtige henvendelse til Belysningsvæsenet
vedrørende antallet af ja sigere, har Steen informeret Københavns Belysningsvæ-
sen om sagens rette sammenhæng.

Vejsagen.

Brev fra Vejkontoret ved Lene Christiansen oplyser, at 3 grundejere endnu ikke
har svaret Risom - Ekkeborg og Kruse.

Alligevel agter Vejdirektoratet at indstille til Borgerrepræsentationen, at projek-
tet godkendes.

Hartvig Sørensen.

Bestyrelsen har forståelse for Hartvig Sørensens synspunkter og vil tage spørgs-
målet om facadelængde/kontingent op til drøftelse, når vejsagen er på plads.

Formanden svarer Hartvig Sørensen på hans henvendelse. Kan eventuelt påpege
Erhvervsudnyttelse (S.F .).

Arne Guldbech.

Ændret udnyttelse af grunden. Det må være et spørgsmål mellem Københavns
Kommune, naboerne og Arne Guldbech og hører ikke ind under vejlaugets
område.



Den ll. oktober 1988.
Side 2.

Referat, fortsat.

Vejens tilstand.

Bestyrelsen bad Arne om at udarbejde et forslag om brev desangående til
samtlige grundejere til næste bestyrelsesmøde (eventuelt spørgsmålet om contai-
ner ved generalforsamlingen).

Cykler, bygningsaffald week'enden før den 4. onsdag i måneden.

Matr. nr. 10 a.

Jørgen fremskaffer tingbogsudskrift og matrikelkort, inden vi siger ja til at få
vejene tilskødet.

Hybridnet.

Arne undersøger, om den ved sidste ordinære generalforsamling nedsatte arbejds-
gruppe dette vedrørende, vil gå videre med sagen, nu Belysningsvæsenet alligevel
graver op.

Pris på tilslutning synes meget høj, men der kan måske nedlægges basiskabel
(KTAS) for senere tilslutning.

Nye mødedatoer, søndage kl. 11.00:

Den 6. november 1988 Arne.

Den 4. december 1988 Kaj.

Den 15. januar 1989 Poul Erik.

Den 5. februar 1989 Jan.

Mødet sluttede kl. 12.45.

Arne Birkeslund.
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